
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie školstva  pri MsZ v Snine  

 dňa 16. 06. 2011 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

 

Ospravedlnení: podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Doplnok č. 2 k VZN mesta Snina č. 74/2005 o určení a zmene názvu ulíc a iných 

priestranstiev na území mesta Snina. 

3. VZN č. ..../2011 o symboloch mesta Snina  a ich pouţívaní. 

4. Stanovisko k ţiadosti o úpravu rozpočtu CVČ na rok 2011. 

5. Stanovisko k ţiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov – ZŠ Budovateľská 1992/9. 

6. Stanovisko k ţiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov – ZŠ Ul. 1. mája 12. 

7. Stanovisko k ţiadosti - Kosenie trávnikov vo vlastníctve mesta Snina. 

8. Stanovisko k ţiadosti o zmenu územného plánu mesta Snina. 

9. Stanovisko k ţiadosti o súhlasné stanovisko. 

10. Rôzne. 

11. Záver. 

 

 

K jednotlivým bodom programu: 

 

 

1. Zasadnutie Komisie školstva pri MsZ v Snine otvorila a viedla Mgr. Ľ. Reháková, 

predsedníčka komisie. Pozdravila prítomných, privítala zástupcu Mládeţníckeho parlamentu 

a ospravedlnila neprítomnosť K. Valalikovej a MUDr. J. Homzu. Prítomných oboznámila 

s programom zasadnutia komisie školstva. 

 

 

2. Doplnok č. 2 k VZN mesta Snina č. 74/2005 o určení a zmene názvu ulíc a iných 

priestranstiev na území mesta Snina spracovala Mgr. K. Harmaňošová, vedúca oddelenia 

organizačného a vnútorných vecí.   

Pomenovanie ulice je potrebné podľa § 2b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení schváliť vo VZN mesta Snina. Keďţe VZN o určení a zmene názvu ulíc a iných 

verejných priestranstiev na území mesta Snina MsZ prijalo na svojom zasadnutí dňa 09. 06. 

2005, z tohto dôvodu je potrebné predloţiť na schválenie pomenovanie ulíc v RO Rybníky 

ako doplnok č. 2 k tomuto VZN. 

 

Na základe prerokovania Doplnku č. 2 k VZN mesta Snina č. 74/2005 predloţila 

predsedníčka komisie návrh na uznesenie.  

 

Hlasovanie členov Komisie školstva pri MsZ v Snine: 
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Počet členov:             7 

Prítomných:  5 

Za:   5 

Proti:   0 

Zdrţal sa:  0 

 

Stanovisko komisie, uznesenie č. 9/2011:  

Komisia školstva schvaľuje pripravovaný doplnok č. 2 k VZN mesta Snina č. 74/2005.  

 

3. VZN č. ..../2011 o symboloch mesta Snina  a ich pouţívaní spracovala Mgr. K. 

Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  VZN mesta Snina je 

predkladané na zasadnutie mestského zastupiteľstva z dôvodu potrebnej aktualizácie 

príslušného VZN o symboloch mesta Snina a v zmysle úlohy danej na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva.  

V predkladanom návrhu VZN je uloţená povinnosť športovým klubom pôsobiacim na 

území mesta Snina, ktoré v názve svojho klubu majú pomenovanie „mestský“, aby na 

svojich reprezentačných dresoch mali zobrazenie erbu mesta Snina spolu s pomenovaním 

mesta „Mesto Snina“.  

Taktieţ oproti pôvodnému VZN o symboloch mesta Snina z roku 1995 sú bliţšie 

špecifikované symboly mesta Snina a ich pouţívanie, udeľovanie súhlasu na ich pouţívanie, 

insígnie mesta Snina, sankcie za úmyselné poškodenie, zneuţitie alebo zneváţenie 

symbolov mesta. 

 

 

Na základe prerokovania  VZN mesta Snina č. ..../2011 o  symboloch mesta Snina  

predloţila predsedníčka komisie návrh na uznesenie.  

 

Hlasovanie členov Komisie školstva pri MsZ v Snine: 
 

Počet členov:             7 

Prítomných:  5 

Za:   5 

Proti:   0 

Zdrţal sa:  0 

 

Stanovisko komisie, uznesenie č. 10/2011:  

Komisia školstva schvaľuje pripravované VZN mesta Snina č. .../2011.  

 

4. Mgr. Ľ. Reháková, predsedníčka komisie oboznámila prítomných členov komisie 

so ţiadosťou o úpravu rozpočtu CVČ na rok 2011. Riaditeľ CVČ v Snine Ing. L. Mihók 

ţiada o navýšenie rozpočtu na rok 2011 v kapitole tovary a sluţby o sumu 8000,- €. Svoju 

ţiadosť odôvodňuje tým, ţe ak chce ďalej poskytovať kvalitnú záujmovú mimoškolskú 

činnosť a uspieť v konkurenčnom prostredí so súkromnými resp. cirkevnými CVČ aj zo 

susedných okresov a v budúcom školskom roku, je potrebné upraviť odmeňovanie 

externých zamestnancov a materiálové zabezpečenie krúţkovej činnosti.  

 Mgr. Ľ. Reháková – tak ako je nastavený rozpočet mesta teraz, bohuţiaľ nie je priestor pre 

navýšenie finančných prostriedkov. 
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Na základe prerokovania ţiadosti o úpravu rozpočtu CVČ na rok 2011 predloţila 

predsedníčka komisie návrh na uznesenie.  

 

Hlasovanie členov Komisie školstva pri MsZ v Snine: 
 

Počet členov:             7 

Prítomných:  5 

Za:   5 

Proti:   0 

Zdrţal sa:  0 

 

Stanovisko komisie, uznesenie č. 11/2011:  

Komisia školstva odporúča pouţiť finančné prostriedky z vlastného rozpočtu, vzhľadom na 

súčasný stav rozpočtu mesta Snina. 

 

5. Mgr. Ľ. Reháková, predsedníčka komisie informovala prítomných so ţiadosťou ZŠ 

Budovateľská 1992/9, Snina o poskytnutie finančných prostriedkov na zábrany proti 

preslneniu. Táto ţiadosť je odôvodnená v zápisnici z výkonu štátneho zdravotného dozoru, 

ktorú  vykonal Regionálny úrad verejného zdravotníctva so sídlom v Humennom a ktorý 

ukladá základnej škole zabezpečiť zábrany proti preslneniu do konca mája 2011. 

 

Na základe prerokovania ţiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov predloţila 

predsedníčka komisie návrh na uznesenie.  

 

Hlasovanie členov Komisie školstva pri MsZ v Snine: 
 

Počet členov:             7 

Prítomných:  5 

Za:   5 

Proti:   0 

Zdrţal sa:  0 

 

Stanovisko komisie, uznesenie č. 12/2011:  

Komisia školstva odporúča pouţiť finančné prostriedky z vlastného rozpočtu, vzhľadom na 

súčasný stav rozpočtu mesta Snina. 

 

6. Mgr. Ľ. Reháková, predsedníčka komisie informovala prítomných o ţiadosti ZŠ Ul. 1. mája 

12, Snina o poskytnutí informácií ohľadom pridelenia finančných prostriedkov. Táto ţiadosť 

je odôvodnená v Rozhodnutí Regionálneho úradu verejného zdravotníctva so sídlom 

v Humennom, ktorý ukladá základnej škole termínovník na odstránenie nedostatkov do 

31.08.2011. 

 

Na základe prerokovania ţiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov predloţila 

predsedníčka komisie návrh na uznesenie.  

 

Hlasovanie členov Komisie školstva pri MsZ v Snine: 
 

Počet členov:             7 

Prítomných:  5 
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Za:   5 

Proti:   0 

Zdrţal sa:  0 

 

Stanovisko komisie, uznesenie č. 13/2011:  

Komisia školstva odporúča pouţiť finančné prostriedky z vlastného rozpočtu, vzhľadom na 

súčasný stav rozpočtu mesta Snina. 

 

7. Kosenie trávnikov vo vlastníctve mesta Snina. Jedná sa o ţiadosť SVB na Vihorlatskej ulici 

č. s. 1418/6, ktoré ţiada o zmenu VZN č. 80/2007 o tvorbe, ochrane a údrţbe zelene, 

konkrétne sa jedná o čl.8 bod 9 uvedeného VZN, ktorý znie: 

 

9. Plochy pri nehnuteľnostiach (napr. obytných blokoch), ktoré nie sú jednoznačne  

oddelené od verejného  priestranstva, napr. chodníkom, obrubníkom a pod.,  musia  byť  

udrţiavané vlastníkom alebo správcom nehnuteľnosti v náleţitom stave najmä 

odstraňovaním nečistôt a pravidelným kosením zelene do šírky min. 3 m okolo 

nehnuteľnosti. 

 

Na základe prerokovania ţiadosti - Kosenie trávnikov vo vlastníctve mesta Snina predloţila 

predsedníčka komisie návrh na uznesenie.  

 

Hlasovanie členov Komisie školstva pri MsZ v Snine: 
 

Počet členov:             7 

Prítomných:  5 

Za:   5 

Proti:   0 

Zdrţal sa:  0 

 

Stanovisko komisie, uznesenie č. 14/2011:  

Komisia školstva nesúhlasí so zmenou VZN č. 80/2007.  

 

8. Ţiadosť o zmenu územného plánu mesta Snina predloţilo oddelenie výstavby, ţivotného 

prostredia a stavebného poriadku. Obstarávanie zmien územného plánu mesta je časovo 

náročný proces a vyţaduje si nemalé finančné prostriedky, ktoré je potrebné vyčleniť 

v rozpočte mesta. 

 

Na základe prerokovania ţiadosti o zmenu územného plánu mesta Snina predloţila 

predsedníčka komisie návrh na uznesenie.  

 

Hlasovanie členov Komisie školstva pri MsZ v Snine: 
 

Počet členov:             7 

Prítomných:  5 

Za:   4 

Proti:   0 

Zdrţal sa:  1 

 

Stanovisko komisie, uznesenie č. 15/2011:  

Komisia školstva odporúča zmenu územného plánu mesta Snina. 
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9. Ţiadosť o súhlasné stanovisko k zriadeniu školskej jedálne poţiadala M. Alušíková, SNP č. 

25, Snina. Mestské zastupiteľstvo v Snine v zmysle § 16 ods. 1 písm. k) zákona NR SR č. 

596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov súhlasilo uznesením MsZ v Snine číslo 

731/2010 zo dňa 11.03.2010 so zriadením Súkromnej materskej školy v Snine a jej 

zaradením do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky od 01.09.2011.  

Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR rozhodnutím číslo: 2011-327/560:2-923-

R zaradilo do siete škôl a školských zariadení SR Súkromnú materskú školu, Komenského 

2779, Snina, s termínom začatia činnosti od 1. septembra 2011. Nezaradilo však školskú 

jedáleň, ktorá je nevyhnutnou súčasťou materskej školy, napriek tomu, ţe ţiadateľka ţiadala 

aj o zaradenie tohto školského zariadenia.  

Keďţe ide o formálnu záleţitosť, bolo navrhnuté doplniť uznesenie MsZ v Snine číslo 

731/2010 zo dňa 11.03.2010 o zriadenie školskej jedálne ako súčasť Súkromnej materskej 

školy, Komenského 2779, Snina z dôvodu, ţe je v záujme kaţdej materskej školy a jej 

plnohodnotného fungovania zabezpečiť stravovanie pre deti, ktoré ju navštevujú. Taktieţ 

vlastné stravovacie zariadenie t.j. školská jedáleň patrí do základného vybavenia všetkých 

materských škôl bez rozdielu zriaďovateľa. 

 

Na základe prerokovania ţiadosti o zmenu územného plánu mesta Snina predloţila 

predsedníčka komisie návrh na uznesenie.  

 

Hlasovanie členov Komisie školstva pri MsZ v Snine: 
 

Počet členov:             7 

Prítomných:  5 

Za:   5 

Proti:   0 

Zdrţal sa:  0 

 

Stanovisko komisie, uznesenie č. 16/2011:  

Komisia školstva súhlasí so zriadením školskej jedálne ako súčasti Súkromnej materskej 

školy na Komenského ulici č. 2779, Snina. 

 

 

10. V závere zasadnutia sa Mgr. Ľ. Reháková, predsedníčka komisie školstva poďakovala 

všetkým prítomným členom komisie za aktívnu účasť a pripomienky. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Jaroslava Miková                                      

      garant komisie                                                                                      

                                                                   Mgr. Ľubov Reháková 

                                           predseda komisie 


